
 

 

 

 

 

 

Barneveld, 29-01-2025 
 
 
Geacht College, 

Op basis van artikel 42 van de organisatieverordening van de gemeenteraad stelt de fractie 
van Lokaal Belang schriftelijke vragen over de voortgang van de nieuwbouw van de 
basisscholen in Zwartebroek en Terschuur. 

Wij hebben kennisgenomen van het artikel in de Barneveldse Krant waarin de 
schoolbesturen van De Zaaier en Het Anker hun zorgen uiten over de voortgang van de 
geplande nieuwbouw. Door de recente kritiek van de Raad van State op het 
bestemmingsplan van De Eendracht is er onzekerheid ontstaan over de haalbaarheid en 
tijdslijn van het project. De schoolbesturen geven aan dat de huidige gebouwen niet meer 
voldoen en dat een langere vertraging de onderwijskwaliteit en het welzijn van leerlingen 
en personeel kan beïnvloeden. 

De staat van de huidige schoolgebouwen is al langere tijd onderwerp van aandacht. De 
scholen kampen met verouderde voorzieningen, gebrekkige isolatie en structurele 
problemen zoals lekkages en een slechte riolering. Zowel De Zaaier als Het Anker 
benadrukken dat het niet verantwoord is om nog jaren in deze gebouwen te blijven zonder 
uitzicht op een oplossing. Dit maakt het van belang om duidelijkheid te krijgen over de 
mogelijke gevolgen van een eventuele vertraging en de alternatieve scenario’s die de 
gemeente overweegt. 

Daarnaast heeft de Raad van State in een recente zitting kritiek geuit op de ruimtelijke 
onderbouwing van het bestemmingsplan voor De Eendracht, met name op het gebied van 
waterhuishouding en de impact op omliggende agrarische bedrijven. Dit kan leiden tot 
extra procedures en daarmee verdere vertraging. Gezien deze ontwikkelingen is het 
belangrijk om in kaart te brengen wat dit betekent voor de planning van de nieuwbouw en 
hoe de gemeente de risico’s op uitstel beheerst. 

Wij stellen de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van de zorgen van de schoolbesturen van De Zaaier en 
Het Anker over de mogelijke vertraging van hun nieuwbouwproject? 

2. Hoe beoordeelt het college de huidige staat van de schoolgebouwen van De Zaaier 
en Het Anker? Zijn er recente inspecties uitgevoerd, en welke maatregelen worden 
genomen om de veiligheid en functionaliteit van de gebouwen te waarborgen 
zolang de nieuwbouw nog niet gerealiseerd is? 

 



 

 

 

 

 

 

3. Heeft het college een alternatief plan (Plan B) voor de nieuwbouw van de scholen 
in Zwartebroek en Terschuur, mocht het bestemmingsplan voor De Eendracht 
worden afgekeurd of verder vertraagd? 

• Zo ja, wat houdt dit plan in en welke tijdslijnen zijn hiermee gemoeid? 

• Zo nee, waarom niet, en welke stappen overweegt het college om de 
impact van eventuele vertragingen te beperken? 

4. Is het college bereid om in overleg te treden met de betrokken schoolbesturen om 
gezamenlijk oplossingen te zoeken voor de mogelijke vertragingen en de huidige 
huisvestingsproblematiek? 

• Zo ja, welke concrete acties en tijdslijnen stelt het college voor? 
• Zo nee, waarom niet, en welke alternatieve maatregelen worden 

overwogen? 

 
Vriendelijke groeten, 
 
Namens de fractie van Lokaal Belang, 
Nadeche van Veen 


